

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 27-05-2024 10:41:10 AM Subject: Risk Management Committee formation disclosure</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 27-05-2024 10:41:10 AM الموضوع: إفصاح إعادة تشكيل لجنة إدارة المخاطر</p>
<p>With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards and the Instructions of Corporate Governance for the year 2017, kindly note that APC Board of Directors has decided during its third board meeting for the year 2024 dated April 29, 2024 to appoint the following members as members of the Risk management Committee: 1. Eng. Mofareh Al Tarawneh - Chairman 2. Ms. Azza Al Suwaidi- Vice Chairman 3. Mr. Shen Yi- Member 4. Ms. Reem Ali Al Alsughayer- Member 5. Dr. Maen Nsour- Member 6. Mr. Mohammad Al Razem- Member 7. Dr. Samer Al Mofleh- Member</p>	<p>إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق وتعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لعام 2017، يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة شركة البوتاس العربية قرر في اجتماعه الثالث للعام 2024 تاريخ 2024/04/29 إعادة تعيين الأعضاء التالية أسماؤهم أعضاء في لجنة إدارة المخاطر: 1. م. مفرح الطراونة – رئيس اللجنة 2. عزة محمد السويدي – نائب الرئيس 3. السيد Shen Yi – عضو اللجنة 4. السيدة ريم علي الصغير – عضو اللجنة 5. الدكتور معن النسور – عضو اللجنة 6. السيد محمد الرازم – عضو اللجنة 7. الدكتور سامر المفليح – عضو اللجنة</p>
<p>29-04-2024</p>	<p>29-04-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: غدير داوود قاسم</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم</p>